

# CHECK OUT

## ORLEBAR BROWN: JAMES BOND'S SWIM TRUNKS

Orlebar Brown hat 2007 die Badehose revolutioniert. Die Entwürfe basieren auf Schnittmustern für Anzughosen, verwendet werden formstabile und schnell trocknende Materialien. Mittels Schnallen lassen sich die Shorts individuell der Figur anpassen. Das überzeugte sogar James Bond. Seit Daniel Craig im 007-Film 'Skyfall' in einer Orlebar-Brown-Short dem Pool entstieg, ist sie zu einem Must-have für modebewusste Schwimmer geworden. Außerdem bietet das Label auch Resort-Wear vom Polo-Shirt bis zum Strandkleid an.

*In 2007, Orlebar Brown revolutionized the swim trunk with designs based on the patterns for men's suit trousers and quick-drying materials that hold their shape. Buckles on the waist allow the shorts to be individually adjusted for the perfect fit. Even James Bond became a fan. Ever since Daniel Craig climbed out of a pool in the 007 film 'Skyfall' wearing a pair of Orlebar Browns, the trunks have been a must-have for fashion-conscious swimmers. Besides the swim shorts, the label also specializes in resort wear, from polo shirts to beach-ready dresses.*

[www.orlebarbrown.de](http://www.orlebarbrown.de)



## MARKUS LUPFER: A RARE GUEST IN BERLIN

Der deutsche Designer Markus Lupfer war das letzte Mal 2010 auf der Berlin Fashion Week vertreten, nun zeigt er seine neue Kollektion endlich wieder an der Spree. Berühmt wurde der Modemacher mit seinen witzigen Statement-Pullovern mit Katzenköpfen und glitzernden Pailletten-Schmollmündern, Kooperationen mit Ruffo und Cacharel festigten seinen Ruf als kreativer Kopf. Kein Wunder, dass Stars wie Madonna, Beyoncé, Rihanna, Katy Perry, Cara Delevigne und Olivia Palermo seine frechen Entwürfe lieben!

*The last time German designer Markus Lupfer was part of Berlin Fashion Week was in 2010, but this season, he's finally back to show his new collection by the Spree. Lupfer found his fame with his humorous statement sweaters, featuring everything from cat faces to glittery sequined pouts. Collaborations with Ruffo and Cacharel only served to further his reputation as a special creative talent. Little wonder that stars like Madonna, Beyoncé, Rihanna, Katy Perry, Cara Delevigne, and Olivia Palermo have fallen for his cheeky creations!*

[markuslupfer.com](http://markuslupfer.com)

